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ZÁPIS č. 02/2024 

zo zasadnutia komisie pre verejný poriadok pri MsZ Brezno konaného dňa  04.04. 2024  na 

Mestskom úrade Brezno 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny, ktorá tvorí neoddeliteľnú súčasť zápisu  

 

 

Členovia komisie: 

Predseda komisie:  Erik Duhan 

Členovia komisie:  Ing. Jozef Brveník, Beáta Ďurindová, pplk. Mgr. Ján Vojtko, Igor Muco 

 

 

Sekretár komisie:  PhDr. Katarína Zaňáková 

 

Ospravedlnení:     

 

Neprítomní/neospravedlnení:  Róbert Schmidt,  Július Obernauer 

  

Ostatní prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

Komisia bola uznášaniaschopná  

 

 

Rokovanie viedol:  Erik Duhan, predseda komisie pre verejný poriadok (ďalej len 

„komisia“). 

 

 

Program:  Program porady bol doručený na pozvánke, na návrh prítomných členov 

komisie bol program porady zmenený a doplnený a to nasledovne: 

 

 

1. Otvorenie 

2. Kontrola plnenia uznesení komisie 

3. Rôzne  

4. Záver 

 

 

 

 

 

 

Číslo spisu: Brezno 

4/2024-4 08.04. 2024 
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Bod č. 1/ 
Otvorenie 

Zasadnutie komisie otvoril predseda Erik Duhan a privítal všetkých prítomných, ktorých 

oboznámil s programom zasadnutia. 

 

Bod č.  2/  
Kontrola plnenia uznesení komisie 

Uznesenia komisie sú splnené. 

 

Bod č. 3/ 
Rôzne 

Ing. Brveník, člen komisie po osobnej kontrole dopravnej situácie opakovane apeloval na 

nesprávne umiestnené/otočené zrkadlo na križovatke Cesta osloboditeľov a Hlboká ulica, 

ktoré neplní žiadnu funkciu už 2 roky. V tomto úseku pretrváva nebezpečná dopravná situácia 

s častými dopravnými kolíziami. Podotkol, že pri vysokej frekventovanej doprave je zázrak, 

že sa tam ešte niečo nestalo a preto vyzval komisiu, aby sa problematikou opakovane 

zaoberala. 

K podnetu sa vyjadrila aj PhDr. Zaňáková, členka komisie a potvrdila slová Ing. Brveníka. 

 

PhDr. Zaňáková zároveň podala podnet od obyvateľov z Hlbokej ulice vo veci odpadu 

a jeho intenzity zvozu v lokalite Hlboká, kde sa stav postupne zhoršuje a je v súčasnosti zo 

strany obyvateľov už s nulovou toleranciou.  Stojisko kapacitne nevyhovuje a jeho 

konštrukcia je zle riešená a ľahko prístupná zveri, ktorá spôsobuje tento nevyhovujúci stav . 

Zvoz odpadu  je 1x za 14 dní (sadzba za odpad je rovnaká ako pre bytové domy, kde je zvoz 

1x za 7 dní).  

Veľkokapacitný kontajner je pristavený 2x do roka (niekedy vôbec)  max. na 3-5 dní, ale to je 

vlastne jedno lebo je naplnený za jeden deň a zvyšný odpad  je rozhádzaný a rozfúkaný 

vetrom, rozvláčený zverou po okolí.  Ako dôkaz predložila fotky vyhotovené ako príklad zo 

dňa 04.04. 2024 a z januára 2024 tento stav je trvalý. 

Obyvatelia Hlbokej ulice pre zlepšenie stavu navrhujú celé stojisko prerobiť (zväčšiť) podľa 

aktuálnej kapacitnej potreby a to tak, aby bolo zo všetkých strán zamedzené prístupu zveri. 

Prípadne prehodnotiť zvoz a frekvenciu odpadu k ostatným rodinným domom, ktoré majú 

trvalý pobyt v Hlbokej ul.  

 

P. Duhan k obidvom podnetom na Hlbokej ulici počas rokovania zatelefonoval Ing. 

Jeremiášovi, riaditeľovi TS, s ktorým bolo dohodnuté stretnutie na tvare miesta.  

 
K uvedeným podnetom komisia prijala uznesenie č. 03/2024. 

 

 

P. Duhan, predseda komisie predložil komisii nasledovné podnety od občanov: 

▪ Betonáreň Transtav, Z. Halny – podnet občanov na prašnosť, zdevastovanú cestu, 

znečisťovanie ŽP. K tejto problematike bola údajne podaná petícia, na ktorú nikto 

nereagoval. 

▪ Hlavina – písomný podnet od občanov z Baštovej ul. na neznesiteľnú situáciu 

v lokalite Hlavina, kde sú už dlhšiu dobu pristavené na mestskom pozemku 2 

karavány s rómskymi obyvateľmi. Žiadajú kompetentných konať, aby nevznikol 

nekontrolovateľný tábor, pretože údajne majú karavány pribudnúť. P. Duhan potvrdil, 

že je tam stav neznesiteľný špina, bordel, smrad, potkany  pod. a p. primátora o tom už 

informoval, ktorý sa vyjadril, že mesto bude vo veci konať. 
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▪ Zadné Halny, Baštova ul. č. 24 a č. 3 – písomný podnet od občanov Z. Halan, že 

v uvedených nehnuteľnostiach, ktoré patria mestu Brezno sú obývané prevažne 

rómami, kde dochádza k spaľovaniu všetkého čo je schopné zhorieť v šporákoch 

a tým vzniká nepríjemný škodlivý zápach. Žiadajú vec riešiť. 

 
K uvedeným podnetom komisia prijala uznesenie č. 04/2024. 

 

P. Duhan, predseda komisie informoval komisiu o nelegálnej činnosti spojenej s vŕtaním 

studne a s budovaním žumpy v záhradkárskej oblasti. Vec prevzala na riešenie MsP 

v spolupráci s MsÚ.  

P. Ďurindová, členka komisie požiadala o rozmiestnenie malých odpadových košov na 

ul. ČSA, pretože boli zobraté TS a chýbajú.  

Odpoveď p. Duhana – týka sa to celého mesta,  koše boli zobraté z dôvodu údržby 

a budú vrátené na pôvodné miesta. 

 

 

Bod č. 4/ 
Záver 

Po prerokovaní bodov programu predseda komisie poďakoval prítomným za účasť a o 16:30 

h. ukončil zasadnutie komisie.  

 

 

 

 

 

 

 

Podpis        Podpis    

Erik Duhan                                  PhDr. Katarína Zaňáková          

predseda komisie                                                                   sekretár komisie 

 


